

APPLICATION FOR GRADUATION 畢業申請表



California
International
Theological
Seminary

All graduation information will be available on the California International Theological Seminary website and communicated to the graduates through the email. Please remember to check your email for information about graduation.

所有畢業資訊都可以在加州國際神學院的網站上找到，並且學校也將通過電子郵件傳達給各位畢業生。請檢查你的電子郵件以獲取最新的資訊。

Student Name 申請人姓名：_____ Student ID 學號：_____

Address 通訊地址：_____

** If your mailing address changes prior to your degree being posted, you must contact the registrar's office directly to update your graduation application.
如果地址在畢業前發生改變，請及時聯係註冊辦公室以更新你的畢業申請資料。*

Phone 聯係電話：_____ Email：_____

Graduate Degree 計畫畢業的學位： Master of Arts 宣教學碩士 Master of Divinity 道學碩士 Doctor of Ministry 教牧學博士

Quarter and year you started at CITS 入學時間：_____

Quarter you Plan to Graduate 計畫畢業的時間： Fall Quarter 秋季 Winter Quarter 冬季 Spring Quarter 春季 Summer Quarter 夏季

** If uncertain of completing all requirements, please indicate a later quarter. 如果不確定是否完成所有的畢業要求，請選擇下一個學季。*

** If requirements are not completed in the specified quarter, a new application must be submitted (fee not required). 如果在指定的學季未完成畢業要求，則必須提交新的畢業申請（無需付費）。*

I understand that it is legally fraudulent to write or state that I have graduated from California International Theological Seminary until all requirements for my degree are completed.

我明白在完成學位的所有畢業要求之前，在任何檔上寫明或者聲明我已經從加州國際神學院畢業，在法律上屬於欺詐行爲。

My signature on this form indicates my intent to complete the degree requirements as graduate as stated. In the event I cannot complete the requirements as planned, I will immediately notify CITS Records in writing.

我在此表格上的簽名表明我打算完成上述學位的所有畢業要求。如果不能按計劃完成，我將立即以書面形式通知學院辦公室。

Signature 申請人簽名：_____ Date 日期：_____

ADMINISTRATION OFFICE USE ONLY 僅限行政事務辦公室使用

REGISTRAR USE ONLY 僅限註冊主任填寫

"By signing below, I am verifying that the student has completed or will complete all of the requirements for the specialization(s) and degree."
"通過下面的簽名，我確認該學生已完成或即將完成就讀學位的所有畢業要求。"

Signature of Registrar 註冊主任簽名：_____ Date 日期：_____

LIBRARY CLEARANCE (internal use only) 圖書館（僅限內部使用）

"I attest that the above student owes no materials of any kind to the Library." "我證明該學生不欠圖書館任何種類的資料。"

Signature of Librarian 圖書管理員簽名：_____ Date 日期：_____

ACCOUNTS CLEARANCE (internal use only) 財務部（僅限內部使用）

"I attest that the above student owes no outstanding dues of any kind to the California International Theological Seminary."
"我證明該學生沒有拖欠加州國際神學院任何款項。"

Signature 負責人簽名：_____ Date 日期：_____